
Rada Miasta Wlocfawek

Protok6l nr 22/2020

XXll Sesja w dniu 19 maja 2020 roku.

Obrady rozpoczqto L9 maja 2020r. o godz.09:00, a zakofczono o godz. L3:35 tego samego

dnia.

W posiedzeniu wzigto udziat 23 czlonk6w.

Obecni:

L. Jacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz Dqbczynski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golqbieski

6. Krzysztof Grzqdziel

7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jarostaw Hupalo

9, Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

11. Krzysztof Kowalski

12. Stanistaw Krzemien iewski

13.@

1"4. Krystian tuczak

15. J6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki



18. El2bieta Rutkowska

19. Ewa Szczepafska

20. Matgorzata Szymariska

21. DanielTobjasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zarqbska

24. Janusz Zi6tkowski

25. Pietr Zwelifski

1. Sprawy organizacyjne:

a)otwarcie obrad

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanisfaw Wawrzonkoski otworzyt obrady XXll sesji Rady

Miasta Wtoclawek, witajqc Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w

Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej, Pani

Barbary Moraczewskiej, a takie zebranych na sali dyrektor6w Wydziaf6w Urzqdu Miasta,

przedstawicieli mediow, mieszkaic6w naszego miasta oraz radnych Rady Miasta Vlll kadencji

uczestniczqcych w obradach.

b)stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzit, 2e na stan 24

radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listq obecnoSci 22 radnych, a

zatem obrady sesyjne w dniu 19 maja br. sq prawomocne.

Lista obecno6ci radnych podczas obrad XXll sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokotu.

c) przyjqcie protokolu z obrad XXI sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie

Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byl do wglqdu protok6f z obrad XXI sesji

Rady Miasta Wloctawek Vlll kadencji, kt6ra odbyta siq w dniu 30 marca 2020 roku, z kt6rym

radni mogli siq zapoznac i wnie6i ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i

uzupelnie6.

d) zmiany do porzqdku obrad XXll sesii.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, i2 wraz z zawiadomieniem o obradach dzisiejszej

sesji przekazany zostat Paristwu radnym porzqdek obrad. W zwiqzku z tym Przewodniczqcy



Rady Miasta otwierajqc dyskusjq w tej kwestii zwr6cit siq do radnych z zapytaniem czy wnoszq

zmiany do porzqdku obrad.

W dvskusii wzieli udziat:
- radny Janusz Dqbczyriski
- radny Piotr Kowal
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Stanislaw Wawrzonkoski Przewodniczqcy Rady Miasta
- Janusz Dqbczyfiski

Wobec wyczerpania zgfoszei do udziatu w dyskusji oraz braku zmian, Przewodniczqcy Rady

Miasta przystqpit do realizacji porzqdku obrad.

Ad.2
Slubowanie Radnego Rady Miasta Wlocfawek.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w zwiqzku z wygaSniqciem mandatu radnego

Pana Dariusza Jaworskiego, w jego miejsce, zgodnie z Postanowieniem Nr 9/2020 Komisarza

Wyborczego we Wtoclawku, wstqpuje Pan Piotr Czarnecki. Aby Pan Piotr Czarnecki m6gt

przystqpii do wykonywania mandatu radnego, winien zlo2yc Slubowanie. W zwiqzku z

powy2szym Przewodniczqcy Rady wyja6nit, i2 odczyta rotq 6lubowania, a Pan Piotr Czarnecki

po jej wystuchaniu wypowie stowo ,,5lubujq" bqd| z dodaniem zdania ,,tak mi dopom62 869".

Po odczytani roty Slubowania i zloieniu Slubowania przez Pana Piotra Czarneckiego -
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal. 2e Pan Piotr Czarnecki mo2e przystqpii do

wykonywania mandatu radnego, Rada liczy 25 radnych i ztotyl gratulacje Panu Piotrowi

Czarneckiemu objqcia mandatu radnego.

Ad.3
Informacja Prezydenta Miasta z dziafalno6ci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawit Radzie Miasta informacjq z dziafalnoici

miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 30 marca br. czyli od

ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 19 maja br. i przedstawia siq nastqpujqco:

Od L kwietnia do 12 maja w kwarantannie zbiorowej we Wtocfawku przebywafo lqcznie 7L

os6b. Do koica kwietnia wydatkowano na ten cel prawie 68 tysiqcy zlotych. Z dniem 1 maja -

zgodnie z zaleceniem Wojewody Kujawsko-Pomorskiego - wygaszono obiekt kwarantanny

zbiorowej przy ul. Mechanik6w. Wedle najnowszych danych w kwarantannie zbiorowej i

domowej we Wloctawku przebywa tqcznie okolo 130 os6b.

W okresie miqdzysesyjnym podpisano LL um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia

publicznego. 12 maja zawarto umowq z firmq TIMBER PROJECT Sp. z o.o. z siedzibq w

Warszawie na budowq basenow letnich z zapleczem sanitarnym wrazz zagospodarowaniem

terenu. Warto6i umowy to niespetna 3.5 miliona zlotych brutto. Inwestycja powinna zostai

ukoriczona do 30 pa2dziernika tego roku, z tym, 2e I etap - dokumentacja oraz budowa niecek

basenowych - powinny byi gotowe do 15 lipca. 15 kwietnia podpisano umowQ z firmq,,MAJA"

Ewelina Piotrowska z siedzibq w Malkini G6rnej na dostawq i monta2 urzqdzen placu zabaw

przy ul. KoScielnej. Warto6i umowy to ponad 3L8 tysiqcy zlotych brutto. Wykonawca ma 90

dni od dnia zawarcia umowy na realizacjQ prac.



Jeszcze przez 10 dni, tj. do 29 maja, trwa nab6r wniosk6w o zawarcie umowy najmu mieszkari
potozonych we Wtocfawku przy ul. Celulozowej. Kompletne wnioski nale2y skladai do skrzynki
podawczej w Urzqdzie Miasta przy Zielonym Rynku. Formularze wniosk6w dostqpne sq w
Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Miejskiego Budownictwa
Mieszkaniowego.
We wszystkich miejskich plac6wkach opiekuriczo-wychowawczych i domach pomocy
spolecznej wprowadzono wszystkie niezbqdne, zgodne z wytycznymi wojewody kujawsko-
pomorskiego oraz Gt6wnego lnspektora Sanitarnego, procedury zabezpieczajqce
wychowank6w przed ryzykiem zaka2enia. W ka2dejjednostce wprowadzono zakaz wizyt oraz
wszelkie inne mo2liwoici kontaktu bezpo5redniego dla osob z zewnqtrz. Wszqdzie wydzielone
zostaty osobne pomieszczenia: izolatoria. Przeznaczone sq one dla dzieci przyjmowanych w
ramach tzw, interwencji, a dla mieszkaric6w dom6w pomocy spolecznej po powrocie ze

szpitala. Wszystkie plac6wki wyposa2one sE w konieczne 6rodki ochrony oraz dezynfekcji ludzi

i pomieszczeri. W Miejskim Zespole Ztobk6w w zwiqzku z zapowiadanym terminem otwarcia
tego typu plac6wek, przygotowane sq wszystkie procedury oraz instrukcje dla personelu

konieczne do zabezpieczenia dzieci, kt6re majq do niego powr6cii.
L4 kwietnia zostafy ogtoszone wyniki naboru do przedszkoli i oddziat6w przedszkolnych w
szkotach podstawowych oraz klas I w szkolach podstawowych na rok szkolny 2020/2021.
do 21 przedszkoli publicznych, w kt6rych zorganizowane bqdq 93 oddzialy (w tym 9

integracyjnych) przyjqto 2099 dzieci. Przedszkola dysponujq jeszcze L56 wolnymi miejscami.

do 8 oddzial6w przedszkolnych w 7 szkotach podstawowych przyjqto L57 dzieci. W oddzialach

tych sq jeszcze 43 wolne miejsca, do 34 oddziat6w klas I w szkolach podstawowych (w tym 4
oddzial6w integracyjnych) przyjqtych zostaloT45 dzieci. Szkoty dysponujq jeszcze 60 wolnymi

miejscami (w tym dla 7 dzieci z orzeczeniami do ksztafcenia specjalnego). 4 maja zostal w

powy2szych jednostkach uruchomiony nab5r uzupelniajqcy na pozostale wolne miejsca.

4 maja zakoriczylo siq glosowanie na lokalizacjq dw6ch parklet6w, kt6re zostanq ustawione w

obszarze rewitalizowanym. Glosami mieszkafc6w drewniane konstrukcje z siedziskami i

zieleniq stanq na Placu WolnoSci i ul. Zdufiskiej.
Wydziat Sportu i Turystyki prowadzi monitoring dziatalno6ci sportowej stowarzyszef na

podstawie informacji zamieszczanych na stronach internetowych, portalach

spotecznojciowych oraz wiadomo6ci przekazywanych pocztq elektronicznq. Jak wynika z

analizy, na 37 stowarzyszeri, kt6re na poczqtku roku zto2yfy ofertq realizacji szkolenia

sportowego dzieci i mtodzie2y, co najmniej polowa prowadzi dzialalno5i sportowE w okresie

epidemii, dostosowujqc jq do warunk6w bezpieczefistwa. Najczqiciej prowadzonq formq

aktywno6ci klub6w jest: organizacja szkolef sportowych online, przekazywanie materiatow

szkoleniowych, a od niedawna, organizacja zajqi w terenie lub obiektach otwartych w
zmniejszonych grupach i zgodnie z zaleceniami rzqdu.

Po zakoriczonym wystqpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczqcy Rady Miasta otworzyl

dyskusjq nad przedstawionq informacjq zwracajqc jednoczeSnie uwagq, aby pytania radnych

nie odbiegaty od zagadnief przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyly

przedstawionej informacji z dziatalno6ci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dqbczyriski
- radnv J6zef Mazierski
- radny Krzysztof Kowalski



- radny Andrzej Golqbieski
- radny El2bieta Rutkowska
- radny Stanislaw Krzemieniewski
- radny Stanislaw Wawrzonkoski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki
- radny Janusz Dqbczyr'rski (Ad Vocem)
- radna Mariola Gawlowska
- radny Krzysztof Kowalski (Ad Vocem)
- ZastQpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki (Ad Vocem)
- radny Stanislaw Krzemieniewski
- Zastepca Prezydenta Miasta Barbara Moraczewska

Ad.4
Uchwafa zmieniajqca uchwafq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloctawek na 2020

rok wraz z autopoprawkq.

Ad. 5
Uchwafa zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2020-2030.

Wprowadzenia do finansowych zagadniefi zawartych w ww. projektach uchwat dokonafa Pani

Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiajqc fqcznie obydwa punkty dotyczqce zmian w

bud2ecie miasta oraz zmian w wieloletniej prognozie finansowej.

Nastqpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalq zmieniajqcq uchwatq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloctawek na 2020 rok

rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq

w tej sprawie przedstawita Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Tak2e uchwalq zmieniajqcq uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

na lata 2020-2030 rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawifa r6wnie2 Przewodniczqca Komisji radna

Katarzyna Zarqbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszef do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekty uchwal.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwafq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wtoctawek na 2020 rok.



Wvniki gfosowania

ZA: L6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 7, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Bufawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Agnieszka Jura -

Walczak, Piotr Kowal, Krystian t uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepadska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski

WSTRZYMUJE SrE (7)

Piotr Czarnecki, Janusz Debczyfiski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

NTEOBECNT (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwolitiski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwafa zostata podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2020-2030.

Wvniki glosowania

ZA: L6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 7, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Butawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura -

Walczak, Piotr Kowal, Krystian t uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepaf ska, Matgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Ziolkowski

WSTRZYMUJE SIE (7)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof

Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski



NTEOBECNT(2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakodczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwafa w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomoici podatnik6w prowadzqcych

dziafalno6d gospodarczq, kt6rych ptynnoSd finansowa ulegfa pogorszeniu w zwiqzku z

ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.

Ad.7

Uchwala w sprawie przedluienia terminu platno3ci rat podatku od nieruchomo5ci

wskazanym przedsiqbiorcom, kt6rych plynnoSd finansowa ulegla pogorszeniu w zwiqzku z

ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.

Wprowadzenia do zagadniei dotyczqcych ww. projekt6w uchwai dokonala Pani Honorata

Baranowska Skarbnik Miasta, kt6ra poinformowata o zasadach zwolniei podatkowych od

nieruchomoSci oraz przedtu2eniu terminu ptatnoSci rat podatku od nieruchomo(ci

podatnikom prowadzqcym dzialalno6i gospod arczq i wskazanym przedsiqbiorcom, kt6rych

pfynnoSi finansowa ulegta pogorszeniu w zwiqzku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji

ekonomicznych z powodu COVID-19.

Nastqpnie przedstawione zostaty opinie komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienia'

Opinie KomisiiStatei Radv Miasta

projekt uchwaty w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomo5ci podatnik6w

prowadzqcych dzialalno$i gospodarczq, kt6rych pfynnoSi finansowa ulegla pogorszeniu w

zwiqzku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19

rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq

w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Takie projekt uchwaly w sprawie przedf u2enia terminu ptatno6ci rat podatku od

nieruchomojci wskazanym przedsiqbiorcom, kt6rych ptynno6i finansowa ulegia pogorszeniu

w zwiqzku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 byl

przedmiotem obrad Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Pozytywnq opiniq o

projekcie uchwaty przedstawita Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska,

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusje nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dqbczynski
- radny Krzysztof Grzqdziel



- radna Wanda Muszalik
- radny Krzysztof Kowalski
- radna Agnieszka Jura - Walczak
- Skarbnik Miasta Honorata Baranowska
- Zastqpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki (Ad Vocem)
- radny Krzysztof Kowalski (Ad Vocem)
- radny Janusz Dqbczyriski (Ad Vocem)
- radny Stanislaw Krzemieniewski

Po wyczerpaniu zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekty uchwat.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomoici podatnik6w prowadzqcych

dziatalnoii gospodarczq, kt6rych ptynno6i finansowa ulegla pogorszeniu w zwiqzku z

ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.

Wvniki gfosowania

7A:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA(22J

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,

Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szyma6ska, Daniel

Tobjasz, Stan islaw Wawrzon koski, Kata rzyna Za rqbska, Ja n usz Zi6lkowski

BRAK GIOSU (r.)

Jaroslaw Hupato

NTEOBECNT (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.



Gfosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przedlu2enia terminu platno:5ci rat podatku od nieruchomo:ici wskazanym
przedsiqbiorcom, kt6rych pfynnoSi finansowa ulegta pogorszeniu w zwiqzku z ponoszeniem
negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powod u COVI D-19.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GI"OSU: 1, NtEOBECNt: 2

Wvniki imienne:

zA (22\

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz, Sta n istaw Wawrzon koski, Katarzyna Za rqbska, Ja n usz Zi6tkowski

BRAK GTOSU (1)

Jaroslaw Hupato

NTEOBECNT (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwafa w sprawie: okre5lenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udzial6w i akcji przez

Prezydenta Miasta Wfoclawek.

Zagadnienie dotyczqce przedmiotowego projektu uchwaly om6wila Dyrektor Biura Nadzoru

WtaScicielskiego i Przeksztatceri Pani Kamila Slomczewska.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujEcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna
Katarzyna Zarqbska.
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dqbczyriski
- radny Jacek Bulawa
- Dyrektor Biura Nadzoru Wtaicicielskiego i Przeksztalceri Kamila Slomczewska
- radny Janusz Dqbczyriski (Ad Vocem)
- Sekretarz Miasta Wieslawa Konopczyriska

Po wyczerpaniu zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

glosowanie ww. projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie okreilenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udzial6w i akcji przez

Prezydenta M iasta Wloctawek.

Wvniki glosowania

ZA: L5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (1s)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krystian t"uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepafiska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Jan usz Zi6lkowski

.^ PRZECTW (8)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski,

Krzvsztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

NTEOBECNT (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostafa podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmien iu.

Po zokoriczeniu procedowania nod ww. uchwalq Przewodniczqcy Rody Miosta ogtosit 1.5

minutowq przerwq w obrodach,
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Przerwo w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie,

Ad.9
Uchwala w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wfocfawek w zakresie obszaru pofoionego pomiqdzy ulicami: 5w.
Jana, 3 Maja, Placem Wolno5ci, Brzeskq, Placem Kopernika, Bednarskq i brzegiem rzeki
Wisly.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty dokonata Dyrektor
Wydziatu Urbanistyki i Architektury Pani Jolanta Sta6czak-Bromirska.

Nastqpnie przedstawiona zostafa opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Wloctawek w zakresie obszaru poto2onego
pomiqdzy ulicami: 5w. Jana, 3 Maja, Placem Wolnoici, Brzeskq, Placem Kopernika, Bednarskq

i brzegiem rzeki Wisty byl przedmiotem obrad Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Pozytywna opinie o projekcie uchwaty przedstawifa Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna

Zarqbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:
-radny Janusz Dqbczyriski
- Dyrektor Wydziatu Urbanistyki i Architektury Jolanta Stariczak-Bromirska

Wobec wyczerpania zgtoszefi do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wloclawek w zakresie obszaru poto2onego pomiqdzy ulicami: 6w. Jana,

3 Maja, Placem Wolno5ci, Brzeskq, Placem Kopernika, Bednarskq i brzegiem rzeki Wisty.

Wvniki glosowania

WSTRZYMUJI SIQ: 3, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 2
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Wvniki imienne:

zA (t7l

Jacek Bufawa, Piotr Czarnecki, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian t-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,
Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

WSTRZYMUJE StE (3)

Janusz Dqbczyf ski, Mariola Gawtowska, Krzysztof Kowalski

BRAK GTOSU (3)

Krzysztof Grzqdziel, Jarostaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak

NtEOBECNt (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.

Ad.10
Uchwafa w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wlocfawek w zakresie obszaru pofoionego pomiqdzy ulicq Brzeskq,

Placem WolnoSci, ulicq Kiliriskiego, ulicq Okrzei, terenami kolejowymi, ulicq Szpitalnq,
Parkiem im. H. Sienkiewicza, rzekq ZgfowiqczkE oraz brzegiem rzekiWisty.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonafa Dyrektor
Wyd ziatu U rba n istyki i Arch itektu ry Pan i Jola nta Sta ricza k-Bromirska.

Nastqpnie przedstawiona zostafa opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaty w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Wtoclawek w zakresie obszaru poto2onego
pomiqdzy ulicq Brzeskq, Placem Wolno5ci, ulicq Kili6skiego, ulicq Okrzei, terenami kolejowymi,
ulicq Szpitalnq, Parkiem im. H. Sienkiewicza, rzekq ZgtowiqczkEoraz brzegiem rzeki Wisty byf
przedmiotem obrad Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Pozytywnq opiniq o
projekcie uchwaty przedstawita Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.
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Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wloctawek w zakresie obszaru poto2onego pomiqdzy ulicq Brzeskq,
Placem Wolno6ci, ulicq Kiliriskiego, ulicq Okrzei, terenami kolejowymi, ulicq Szpitalnq, Parkiem
im. H. Sienkiewicza, rzekq ZgiowiqczkEoraz brzegiem rzeki Wisly.

Wvniki slosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 1, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (19)

Jacek Bufawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski,

Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,

Malgorzata Szyma6ska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz

Ziolkowski

WSTRZYMUJE SrE (1)

Krzysztof Kowalski

BRAK GT.OSU (3)

Krzysztof Grzqdziel, Jarostaw Hupafo, Agnieszka Jura - Walczak

NTEOBECNT (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakodczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostafa podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 11

Uchwafa w sprawie przyjqcia sprawozdania z realizacji w latach 2018 - 2019 ,,Gminnego
Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Wfoclawek na lata 2016 - 2OL9".

Wprowadzenia do przedio2onego projektu uchwaty dokonata PaniJolanta Staiczak-Bromirska
Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i Architektury.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwafy rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Rewitalizacji. Opiniq w tej
sprawie przedstawit Radzie Miasta Zastqpca Przewodniczqcej Komisji radny Stanislaw
Krzemieniewski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
-radna loanna Hofman-Kupisz
- radny Janusz Dqbczyriski
- radny Stanistaw Wawrzonkoski Przewodniczqcy Rady Miasta
- radny J6zef Mazierski
- radny Stanislaw Krzemieniewski
- radna Joanna Hofman-Kupisz
- Dyrektor Wydziafu Urbanistyki i Architektury Jolanta Stariczak-Bromirska

Po wyczerpaniu zgloszei do wziqcia udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal

pod glosowanie ww. projekt uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Uchwafy w sprawie przyjqcia sprawozdania z realizacji w latach 2018 - 2019 ,,Gminnego
Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Wloclawek na lata 2OL6 - 20L9" '

Wvniki sfosowania

7A:23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA(23\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, E12bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Matgorzata Szymafska,

Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

NTEOBECNT (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoli6ski

Po zako6czeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmien iu.
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Ad.12
Uchwala w sprawie przyjqcia ,,Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta
Wfocfawek na lata 2O2O-2O23".

Wprowadzenia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty dokonala Dyrektor Wydziatu

U rban istyki i Arch itektu ry Pan i Jola nta Staricza k-Brom i rska.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Rewitalizacji. Opiniq w tej

sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Jura-Walczak.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgfoszefi do udzialu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gfosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie przyjqcia ,,Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Wloclawek

na lata 2020-2023".

Wvniki glosowania

7A:22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: ]-, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA(221

Jacek Bufawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak,

Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, E12bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska,

DanielTobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

BRAK GTOSU (1)

Piotr Kowal

NTEOBECNI (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwolifiski

l5



Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.13
Uchwala w sprawie utworzenia Braniowej Szkoty ll stopnia nr 1 we Wlocfawku, ul.
Nowomiejska 25 i wlqczenia jej do Centrum Ksztafcenia Zawodowego i Ustawicznego we
Wfoclawku, ul. Nowomiejska 25.

Zagadnienie dotyczqce procedowanej uchwaly przedstawifa Pani Agnieszka Biafopiotrowicz
Dyrektor Wydzialu Edukacji.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. uchwafq.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opiniq w tej
sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku glos6w do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie ww.
projekt uchwafy.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie utworzenia Bran2owej Szkoty ll stopnia nr L we Wloclawku, ul.

Nowomiejska 25 i wlqczenia jej do Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego we

Wloclawku, ul. Nowomiejska 25.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: ]., NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, Wanda Muszalik,

Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata Szymariska, Daniel

Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

BRAK GTOSU (1)

J6zef Mazierski
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NTEOBECNT (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakofczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.14
Uchwala w sprawie podzialu 6rodk6w Pafistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b
Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wlocfawek na realizacjq w 2020 roku zadari

na rzecz os6b niepelnosprawnych.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonat Dyrektor Miejskiego O6rodka

Pomocy Rodzinie Pan Piotr Grudzinski.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowata Komisja Zdrowia,

Rodziny i Opieki Spolecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepafiska,

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy

gtosowanie ww. projekt uchwafy.

poinformowal, 2e otwiera

Rady Miasta poddal Pod

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie podzialu Srodkow Pahstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b

Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wfoctawek na realizacjq w 2020 roku zadafi

na rzecz os6b niepefnosprawnych.

Wvniki gfosowania

7A:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (23l'

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyliski, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda
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Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elibieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata Szymafska,
Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

NTEOBECNt (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.15
Uchwafa w sprawie przyjqcia ,,Oceny zasob6w pomocy spolecznej w mieicie Wlocfawek za

2019 rok".

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonat Dyrektor Miejskiego O6rodka

Pomocy Rodzinie Pan Piotr Grudzifiski.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujAcej ww. zagadnienie.

Opinia komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwafy rozpatrzyla oraz jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowata Komisja Zdrowia,

Rodziny i Opieki Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawita Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepariska,

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku glos6w do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie ww.

projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie przyjqcia ,,Oceny zasob6w pomocy spolecznej w mieicie Wloclawek za

2019 rok".

Wvniki giosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczydski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian t uczak, J6zef Mazierski, Wanda
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Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szyma6ska,
Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

NTEOBECNT (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwafa zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.16
Uchwafa w sprawie wyraienia zgody na przystEpienie Gminy Miasto Wlocfawek do realizacji

projektu pn. ,,Wsparcie os6b starszych i kadry Swiadczqcej usfugi spoleczne w zakresie

przeciwdzialania rozprzestrzenianiu siq COVID-19, fagodzenia jego skutk6w na terenie

wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego" wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego
programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, Oi

Priorytetowa 9 Solidarne spofeczefistwo, Dziafania 9.3 Rozw6i usfug zdrowotnych i

spolecznych, Poddziafanie 9.3.2 Rozw6j uslug spolecznych, w ramach naboru projekt6w

pozakonkursowych w trybie nadzwyczajnym o numerze nr RPKP.09.03.02.-lZ.0O'O4'75P12O.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Dyrektor Miejskiego O6rodka

Pomocy Rodzinie Pan Piotr Grudzi6ski.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww' zagadnienie'

Opinia komisii stalei Radv Miasta

projekt uchwaty rozpatrzyla oraz jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowata Komisja Zdrowia,

Rodziny i Opieki Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepafska.

po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radna Wanda Muszalik

Wobec braku innych zgloszeri do udzialu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gfosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na przystEpienie Gminy Miasto Wtoclawek do realizacji

projektu pn. ,,Wsparcie os6b starszych i kadry Swiadczqcej ustugi spofeczne w zakresie

przeciwdzialania rozprzestrzenianiu siq COVID-19, fagodzenia jego skutk6w na terenie

wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego" wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego
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Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O, OS

Priorytetowa 9 Solidarne spoleczef stwo, Dzialania 9.3 Rozwoj uslug zdrowotnych i

spolecznych, Poddziatanie 9.3.2 Rozw6j usfug spolecznych, w ramach naboru projekt6w
pozakonkursowych w trybie nadzwyczajnym o numerze nr RPKP.09.03.02.-lZ.0O-04-75P/20..

Wvniki efosowania

7A,: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA(22\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski,

Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,

Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Malgorzata Szymafska, Daniel

Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski

BRAK GLOSU (1)

Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.17
Uchwafa w sprawie przyjqcia sprawozdania z realizacji Pilotaiowego Programu

,,Wolontariat szansq na oddfuienie" wrzesiefi - grudziefi 2019.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Dyrektor Miejskiego OSrodka

Pomocy Rodzinie Pan Piotr Grudziriski.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie'

Opinia komisii statei Radv Miasta

projekt uchwaty rozpatrzyla oraz jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,

Rodziny i Opieki Spofecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepariska.

po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.
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W dvskusii wzieli udzial:
- radny J6zef Mazierski
- radna El2bieta Rutkowska
- Dyrektor Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie Piotr Grudziriski
- Zastqpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska
- radny Stanislaw Wawrzonkoski Przewodniczqcy Rady Miasta

Wobec braku innych zgloszeri do udzialu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie ww. projekt uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania z realizacji Pilota2owego Programu ,,Wolontariat
szansE na oddtu2enie" wrzesieri - grudzied 2019.

Wvniki gfosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE 5l[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

z^(23)

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Malgorzata Szymariska,

DanielTobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

NtEOBECNI (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmien iu.

Ad.18
Uchwata w sprawie przyjqcia sprawozdania z realizacji ,,Rocznego Programu wsp6fpracy

Gminy Miasto Wlocfawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami, o kt6rych

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoici poiytku publicznego i

o wolontariacie, na rok 2019".

przedmiotowy projekt uchwaty om6wila Pani El2bieta Dynarska Dyrektor Wydziatu Polityki

Spolecznej i Zdrowia Publicznego.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww' zagadnienie.
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Opinia komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz jednomy5lnie pozytywnie zaopiniowata Komisja Zdrowia,

Rodziny i Opieki Spofecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepafska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie ww. projekt uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie przyjqcia sprawozdania z realizacji ,,Rocznego Programu wsp6lpracy

Gminy Miasto Wfoctawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami, o kt6rych mowa

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dziafalno(ci po2ytku publicznego i o

wolontariacie, na rok 2019".

Wvniki gtosowania

7A:23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (23l'

Jacek Bulawa, piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyliski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gofqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak' Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, Arkadiusz piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa szczepariska, Malgorzata szymariska,

Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

NTEOBECNI (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat' 2e w

rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.19
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na przystqpienie przez Gminq Miasto Wlocfawek do

projektu pn. ,,Projekt 52", wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu

Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 -2020, w ramach Osi

priorytetowej 11 Rozw6j lokalny kierowany przez spoteczno66, Dzialanie 11.1 Wfqczenie

spoleczne na obszarach objqtych LSR.
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Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonal Pan Piotr Grudzifiski Dyrektor Miejskiego
O6rodka Pomocy Rodzinie we Wtoctawku.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,
Rodziny i Opieki Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawita Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepanska,

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziafu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie przez Gminq Miasto Wtoclawek do

projektu pn. ,,Projekt 52", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu

Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 20L4 - 2020, w ramach Osi

Priorytetowej 11 Rozw6j lokalny kierowany przez spoleczno6i, Dzialanie 1L'1 Wlqczenie

spoteczne na obszarach objqtych LSR.

Wvniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (23)

Jacek Bufawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian t-uczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymanska,

Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

NTEOBECNT (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmien iu.
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Ad.20
Uchwafa w sprawie wyraienia zgody na przystqpienie do realizacii projektu pn. ,,Rodzina w

centrum 3" wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu operacyjnego

Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2OL4-202O OS Priorytetowa 9 Solidarne

spoleczefistwo, Dziafanie 9.3 Rozw6j usfug zdrowotnych i spolecznych, Poddziafania 9.3.2.

Rozw6j uslug spofecznych.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonal Pan Piotr Grudzi6ski Dyrektor Miejskiego

O6rodka Pomocy Rodzinie we Wloctawku.

Nastqpnie przedstawiona zostaia opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie'

Opinia komisii stalei Radv Miasta

projekt uchwaty rozpatrzyla oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowata Komisja Zdrowia,

Rodziny i Opieki Spolecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepa6ska.

po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie do realizacji projektu pn. ,,Rodzina w

Centrum 3" wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego

Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2OL4-ZO2O OS Priorytetowa 9 Solidarne

spoteczeristwo, Dziafanie 9.3 Rozw6j ustug zdrowotnych i spolecznych, Poddzialania 9.3.2.

Rozw6j usfug spolecznych.

Wvniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA(23)

Jacek Bufawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska,

Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski

NTEOBECNT (2)
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Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakonczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 21

Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na dziaialno6d Prezydenta Miasta
Wfocfawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonaf radny Pan Jozef Mazierski Zastqpca
PrzewodniczQcego Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji, kt6ry przedstawit stanowisko
wypracowane w powy2szej sprawie przez czlonk6w Komisji.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszef do udzialu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwafy w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na dziatalnoii Prezydenta Miasta

Wtoctawek.

Wvniki gfosowania

ZA:22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJI Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA(22)

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyiski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,

Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymafiska, Daniel

Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski

PRZECTW (1)

Jaroslaw Hupalo

NTEOBECNT (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoli6ski
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Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.22
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pani M.O. na dziafalnoSd Dyrektora Miejskiego
O5rodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonat radny Pan Jozef Mazierski Zastqpca

PrzewodniczEcego Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji, ktory przedstawil stanowisko

wypracowane w powy2szej sprawie przez czlonk6w Komisji.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani M.O. na dzialalno66 Dyrektora Miejskiego OSrodka

Pomocy Rodzinie we Wloctawku.

Wvniki gfosowania

7A:23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU; 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (23)

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski,

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian t-uczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Mafgorzata Szymafska,

Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

NTEOBECNt (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwolitiski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 23

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

lnterpelacie kierowane do Prezvdenta Miasta oodczas obrad XXll sesii Radv Miasta zfo2vli:

- radny Janusz Dqbczyiski,
- radny Andrzej Gotqbieski,
- radna Joanna Hofman-Kupisz,
- radny Arkadiusz Piasecki.

Ad.24

Informacje i komunikaty.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta przypomniat Paistwu Radnym o

obowiqzku skladania oiwiadczeri majqtkowych za 2019 rok. O5wiadczenie majqtkowe wraz z

kopiq swojego zeznania o wysokoSci osiqgniqtego dochodu w roku podatkowym (PlT) za rok
poprzedni nale2y ztoiyt w dw6ch egzemplarzach w terminie do dnia 31 maja 2020 roku do
Biura Rady Miasta.

Ad.2s
Zakoficzenie obrad

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanistaw
Wawrzonkoski zakof czyt obrady XXll sesji Rady Miasta Wtoctawek, kt6re odbyly siq w dniu 19

maja 2020 roku.

Przygotowal(a ): Jola

Przygotowano przy programu eSesja,pl
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